暨南大学华侨华人研究院国际招标课题
作为中国教育部下设的唯一从事华侨华人研究的重点研究基地，暨南大学华侨华人研究院一直致力于国际交流与合作。为进一步推进基地学术研究的国际化，促进华侨华人研究的协同创新，现向全球学者发布如下两个领域的研究课题：
1、少数民族华侨华人研究
2、华人高科技移民的跨国流动研究
上述课题属教育部人文社科重点研究基地暨南大学华侨华人研究院所发布的国际招标课题，请申请人围绕上述两个研究领域，在2013年3月20日之前提交不少于5页的课题设计方案，主要包括研究思路、具体研究内容、研究方法、调研计划以及经费预算等，具体要求如下：
1、申报人须有较为丰富的国际研究经验、语言优势与学术网络，具有与投标课题相关、且已在国际学术期刊上公开发表的丰富前期研究成果； 
2、为了优势互补和促进共同研究，确保课题在调研与财务手续等方面的顺利进行，暨大华侨华人研究院的一名教授将与课题中标人共同主持该课题，主要配合后者进行课题研究与经费使用，并协同组建与投标课题相关的研究团队，促进基地学术研究的国际化；课题申报书将由暨大华侨华人研究院组织专家进行评定，并将评定结果在基地网站上进行公示；
3、研究项目期限为2年，经费为20万元人民币，分启动和中期检查两个阶段拨款；
4、项目进行期间，要求中标者每年至少来院1次进行课题交流与汇报（费用另计）；
5、项目成果要求公开发表学术论文4篇，其中英文不少于2篇（且至少1篇在SSCI收录期刊上发表），中文须在CSSCI收录期刊中发表。发表须注明暨南大学华侨华人研究院资助
6、课题申请书请发至: 温秋华（电话：86-20-85220514 传真：86-20-85220514  电子邮件：qhheart@hotmail.com）。
Call for Research Proposal

The Academy of Overseas Chinese Studies, Jinan University (AOCSJNU), has been accredited as a distinguished and the only research institute on Overseas Chinese studies in China by the Ministry of Education of the People’s Republic of China. This institution is persistently dedicated to the promotion of international scholarly exchange and cooperation. The AOCSJNU is currently receiving proposals, from any country, addressing the following two specific topics: 

1.Overseas Chinese ethnic minorities;

2.International Migration of overseas Chinese professionals in high-tech industries;

The deadline for proposal submissions will be the 20th March 2013. Each proposal (with no less than five pages) shall include: research questions, methodology and research approach, and estimated budget. Please refer to the following guidelines for proposal submission:

1.Applicants are recommended to demonstrate their substantive research experience in networking and fieldwork, and also language proficiency whenever necessary in relation to the proposed research project. The AOCSJNU will prefer applicants who have already published prior or preliminary research findings on the two suggested topics.

2.To successful applicants a co-investigator from the AOCSJNU will be appointed, thus forming a team. The co-investigator will provide the necessary assistance in dealing with the bureaucratic aspects of refunds, advise the applicants to ensure research progress, and establish and lead a research team of AOCSJNU faculty members with the successful applicant. AOCSJNU will establish a committee to select proposals;

3.The amount available for the approved project will be limited to 200,000 CNY per project for two years.

4.The researchers are requested to present their research progress report and working outcome no less than once a year (The AOCSJNU will support travel and accommodation expense for the visit).

5.It is compulsory for researchers to publish their research results with four papers (no less than two papers in English language, with at least one paper published by a journal in the SSCI list, and papers in Chinese should be published by journals in the CSSCI list). The papers shall clearly indicate the sponsorship of the AOCSJNU.

6.Applications should be sent to Mr. WEN Qiuhua (Tel:86-20-85220514 Fax:86-20-85220514 E-mail: qhheart@hotmail.com).
